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De Raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op woensdag 18 september 2019,
behandelende het bestuurlijk plan van aanpak omgevingsvisie,

Overwegende dat:
- biomassacentrales grondstoffen verbranden die in de circulaire economie mogelijk kunnen

worden hergebruikt;
- de aanvoer en verbranding van biomassa zorgt voor extra energieverbruik en C02-uitstoot,

_____

alsmede tot uitstoot van andere schadelijke rookgassen, hetgeen strijdig is met de
uitgangspunten van een duurzame energievoorziening;

- Nederland binnen Europa koploper is in het aantal astmagevallen onder kinderen, hetgeen
veroorzaakt wordt door de slechte luchtkwaliteit, zoals blijkt uit een onderzoek gepubliceerd
in het medische tijdschrift The Lancet (https ://www ad. nl/binnenland/nergens-in-europa-zo
veel-kinderen-rnet-astma-door-uitlaatgassen’--a43 cff8b);

- de transitie naar aardgasloos verwarmen van woningen in Hilversum kan leiden tot een
ongewenste forse toename van biomassaverbranding, bijvoorbeeld met hout- en
palletkachels, die zorgen voor meer rook en C02-uitstoot.

Besluit het voorgelegde raadsbesluit te amenderen als volgt:

1. Het bestuurlijk plan van Aanpak omgevingsvisie vast te stellen waarbij de volgende tekst uit
het hoofdstuk Duurzaamheid en Groen:

“Energietransitie is een belangrijke opgave voor de Omgevingsvisie. Hilversum heeft concrete
doelen geformuleerd gericht op een duurzame ontwikkeling. Wij willen een klimaat-neutrale
gemeentelijke Organisatie in 2020, regionaal 100% (fair trade) circulair aanbesteden vanaf 2022,
aardgas loos zijn in 2040 en klirnaatneutraal in 2050”.

wordt gewijzigd in:

“Energietransitie is een belangrijke opgave voor de Omgevingsvisie. Hilversum heeft concrete
doelen geformuleerd gericht op een duurzame ontwikkeling. Wij willen een klimaat-neutrale
gemeentelijke Organisatie fl 2020, regionaal 100% (fair trade) circulair aanbesteden vanaf 2022,
aardgasloos zijn in 2040 en klimaatneutraal in 2050. Hierbij willen we actief sturen op de
opwekking van duurzame en schone energie (zoals zon- en windenergie) en verbranding van
biomassa zoveel mogelijk ontmoedigen.

ChristenUnie

Tjerk Peisma

(.41

- kL
7

ooe





ChristenUnie

Kaders Startnotitie RES

Amendement CDA HILVERSUM — CU Hilversum 25september2019 Nummer Al 9/89

Onderwerp: Startnotitie RES

De road van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 25september2019,

Constaterende dat:
• de voorgestelde uitgangspunten niet volledige zijn als kader voor de deel-RES Gooi en Vechtstreek;
• de raad zijn kaderstellende en controlerende rol in een complexe omgeving goed moet kunnen

uitoefenen en daarbij proactief geïnformeerd dient te worden;
• innovaties de sleutel kunnen zijn voor een betaalbaar en uitvoerbaar energieakkoord.
• biomassacentrales grondstoffen verbranden die in de circulaire economie mogelijk kunnen worden

hergebruikt;

Besluit:
Het in het raadsvoorstel voorgestelde besluit aan te passen in:

1. in te stemmen met de startnotitie Regionale Energiestratege Noord-Holland Zuid, waarbij Gooi en
Vechtstreek een van de zes deelregio’s is en een deel-RES vormt.

2. om Regiospecifieke uitgangspunten mee te geven als kader voor de deel-RES Gooi en Vechtstreek. Dit
betreft:

a. De energiebesparingsopgave in de gebouwde omgeving heeft prioriteit ten opzichte van
energieopwekking.

b. De optimale hernieuwbare energiemix past bij de unieke regionale landschappelijke en
gebiedskwaliteiten en de economische kansen (dit betreft opwekking van hernieuwbare
energie in de ondergrond, op de bovengrond en in de bebouwde omgeving).

c. De kansen voor geothermie en aquathermie voor energieopwekking en waterstof als
opslag/transportmedium wegen volwaardig mee.

d. Er wordt ruimte geboden aan innovatie.
e. Grootschalige toepassing van biomassa-verbranding via biomassa centrales dient te worden

voorkomen.
f. De raadsleden zijn betrokken gedurende het opstellen van de RES en nemen kaderstellende

besluiten en worden proactief en op tijd door de wethouder geïnformeerd. We werken samen
met onze partners van “Samen op Pad” en bewoners aan de energietransitie.

g. Tijdens het opstellen van de RES wordt de financiële (deel)investering in relatie tot het beoogde
(deel) effect meegenomen in de afweging en toegelicht bij elk beoogd besluit.

En gaat over tot de orde van de dag
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HILVERSUM

Nummer: M19/100

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 18 september 2019, kennis nernende van de rech

terlijke uitspraken over het Plan van Aanpak Stikstofbestrjding en uitstel van bomenkap bij Anna’s Hoeve,

Overweegt het volgende:

• dankzij een recente uitspraak van cle rechter kan het kappen van honderden bomen rond Anna’s Hoeve
ongehinderd doorgang vinden;

• een belangrijk argument bij (leze uitspraak was dat de werkzaamheden geen vertraging mogen oplo
pen door de uitstel van bornenkap;

• het zogenaamde PAS besluit leidt hoogstwaarschijnlijk desalniettemin tot het (tijdelijk) stilleggen van
cle werkzaamheden rond de HOV:

• het is nog onbekend hoe lang deze vertraging duurt;

• zonder intervent ie kan de bomenkap naar verwachting binnen een maand beginnen, terwijl de werk
zaamheden een onbekende vertraging hebben opgelopen;

• bewoners en belanghebbenden, zoals cle Vereniging voor Behoud van Anna’s Hoeve, hebben uitstel
aangevochten bij de rechter om cle bescherming van kwetsbare diersoorten beter te waarborgen.

Spreekt als mening uit:

Dat het onwenselijk is om tegen de wensen van bewoners en belanghebbenden aan een grootschalige bomen-
kap te beginnen, terwijl onduidelijk is op welke termijn cle werkzaamheden voor cle HOV weer opgepakt
kunnen worden.

EN VERZOEKT HET COLLEGE:

• om op zo kort mogelijk termijn de provincie Noord-Holland met klem te verzoeken om nog even te

wachten met de start van cle homenkap, tot het meer bekend is over de aard en reikwijdte van cle ver

tragingen door het PAS-bes luit;

• de provincie tevens te verzoeken in cle tussentijd het gesprek voort te zetten met cle Vereniging voor

Behoud van Anna’s Hoeve, over het beschermen van cle kwetsbare diersoorten in het proces van de

werkzaamheden.

En gaat over tot de orde van de dag.

Femke van Drooge & Jacqueline Kalk Pierre van Rooden

PvdA SP

MOTIE ‘GEEN BOMENKAP TOT DE VOLGENDE STAP’
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NUMMER: A19/102

AMENDEMENT “Veilig naar school met de omgevingsvisie”

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 18 juli 2019 bij bespreking van het
agendapunt “Bestuurlijk plan van aanpak omgevingsvisie”

OVERWEGENDE DAT:
• in paragrafen 4.6 en 4.7 de bestuurlijke verantwoordelijkheid voor onderwijs wordt beperkt

tot de bijdrage aan onze economie, werkgelegenheid en (aardgasvrije) huisvesting;
• dat ten behoeve van een gezonde bevolking bewegen in de bestuurlijke aanpak al een

aandachtspunt is;
• een fietsvriendelijke en veilige infrastructuur ouders en leerlingen uitnodigt scholen met de

fiets of lopend te bezoeken;
• een goede ligging en spreiding van onderwijsgebouwen deze voorzieningen gemakkelijker

met de fiets bereikbaar maakt.

SPREEKT ALS ZIJN MENING UIT:
Dat goed en veilig bereikbare scholen een bijdrage kunnen leveren aan de bestrijding van
bewegingsa rmoede.

BESLUIT:
Het bestuurlijk Plan van Aanpak Omgevingsvisie vast te stellen, met dien verstande dat de zin op
pagina 27:
‘Wat betreft de fysieke leefomgeving resteert hier de verantwoordelijkheid van de gemeente voor
huisvesting (aardgasvrij in 2040) van het basisonderwijs, voortgezet onderwijs en speciaal onderwijs.’

wordt gewijzigd in:
‘Wat betreft de fysieke leefomgeving resteert hier de verantwoordelijkheid van de gemeente voor
verkeersveilig en goed bereikbare huisvesting (aardgasvrij in 2040) van het basisonderwijs,
voortget onderwijs en speciaal onderwijs.’

GenLinks Hlversums
Frank Kool Henk Blok
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GROENLINKS
HILVERSUM

NUMMER:A19/103

AMENDEMENT “een brede kijk op de gezondheid (in de omgevingsvisie)”

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 18 september 2019 bij de
bespreking van agendapunt “Bestuurlijk plan van aanpak omgevingsvisie”.

OVERWEGENDE DAT:
• het onderwerp gezondheid met de omgevingswet een formele positie in het

omgevingsbeleid heeft gekregen;
• gezondheid een vertaling moet krijgen in de op te stellen omgevingsvisie;
• welvaartsziektes in omvang en hevigheid toenemen;
• de complexiteit van onze samenleving een goede geestelijke en mentale gezondheid vereist;
• het Bestuurlijk plan van aanpak omgevingsvisie dit voor de omgevingsvisie inperkt tot

bewegen en sporten en de standaard milieuthema: bodem, water, lucht en geluid;
• gezondheid ook beïnvloed wordt door eet-/drink- en leefgewoonten, mentale weerbaarheid

en de productie en verkrijgbaarheid van gezond voedsel en schoon drinkwater;
• het bestuurlijk plan van aanpak constateert dat er op dit moment: Een actueel gemeentelijke

beleidskader op het gebied van milieu (bodem, water, lucht en geluid) ontbreekt.

SPREEKT ALS HAAR MENING UIT:
Dat het wenselijk is om de aanwezige speelruimte voor lokale afweging te gebruiken.

BESLU IT:
Het bestuurlijk Plan van Aanpak Omgevingsvisie vast te stellen, met dien verstande dat de zin op
pagina 23:
‘Dan gaat het concreet om uitnodigen tot bewegen, levendigheid, ruimte voor ontmoeting,
toegankelijkheid, inclusief wonen en voorkoming van hittestress.’

Wordt gewijzigd in:
‘Dan gaat het concreet om uitnodigen tot bewegen, levendigheid, ruimte voor ontmoeting,
toegankelijkheid, gezonde eet-/drink-/leefgewoonten, de verkrijgbaarheid van gezond voedsel en
schoon drinkwater, geestelijke en mentale weerbaarheid, inclusief wonen en voorkoming van
hittestress.’

GroenLinks
Frank Kool
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